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Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig De heren J. Van Iersel (LRG), J. Hendrickx (CDA), N. De 

Vries (CDA),T. Snels (ProActief Goirle), G. Van der Put 
(PvdA), A. Van Baal (PvdA), S. Van den Brekel (SP), J. 
Van den Brekel (SP), W. Couwenberg (Lijst 
Couwenberg).
De dames I. Visser (LRG), J. Aerts (LRG), M. Immink 
(ProActief Goirle), I. Van Rijswijk – De Jong (VVD).
Commissievoorzitter: dhr. Van Oosterwijk
Commissiegriffier: Mevr. Gasseling

Afwezig De heren P. Schellekens (VVD), J. Swaans (VVD), G. Van 
Ostaden (SP).

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

De voorzitter Opent de vergadering en heet iedereen welkom.
Meldt dat de heer Schellekens zich heeft afgemeld. 
Vraagt om agendapunt 5 te verplaatsen naar agendapunt 2 
vanwege twee insprekers. De commissie stemt in met de 
gewijzigde agenda.

Agendapunt 2 Informatie Peuterspeelzaal Olleke Bolleke

De voorzitter Mevrouw Vaessen en de heer Willemsen maken gebruik van 
het spreekrecht. Anders dan normaal het gebruik is, wordt 
eerst de wethouder aan het woord gelaten.

Wethouder Van 
Groenendaal

Toont zijn begrip voor de verontrusting bij de medewerkers van 
de peuterspeelzaal. 
Licht de geschiedenis van het dossier toe. 
Zegt dat door mevrouw Immink is gevraagd om een 
samenvatting van de gehele kwestie (verloop 
gebeurtenissen en financieel kader). Zegt toe dit 
schriftelijk na te sturen.
Licht toe dat er overleggen hebben plaatsgevonden tussen het 
bestuur van de peuterspeelzalen en de gemeente. Het college 
heeft altijd willen bijdragen aan een goede oplossing. In 
oktober werd duidelijk dat er verschillende partijen zijn die 
Olleke Bolleke willen overnemen. Nu is het wachten op de 
uitkomst van deze onderhandelingen.

De voorzitter Vraagt de commissieleden om in gedachten te houden dat 
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deze kwestie een collegebevoegdheid betreft. 
Mevrouw 
Vaessen

Zie bijdrage onder aan het verslag.

De heer De Vries Vraagt informatie over toezegging van VVE-gelden.
Mevrouw 
Vaessen

Er wordt gekeken of deze gelden meer verspreid kunnen 
worden over de verschillende peuterspeelzalen, aangezien de 
gelden nu op basis van bredere criteria worden verdeeld dan 
voorheen.

De heer 
Hendrickx

Zegt dat er in januari er een nieuw beleidsplan komt omtrent 
een andere verdeling van de VVE-gelden.

De heer Van 
Iersel

Zijn er nog meer samenwerkingsoptie dan met scholen?

Mevrouw 
Vaessen

Er wordt ook eventueel gekeken naar samenwerking met 
kinderdagopvang, maar bij kinderopvang zijn ze met andere 
taken bezig, zoals verzorging. Dan past aansluiting bij een 
school beter.

De heer 
Hendrickx

De peuterspeelzaal doet veel goed werk. Hoopt vanavond te 
horen of er een oplossing in zicht is.

Wethouder Van 
Groenendaal

De onderhandelingen lopen tussen SPGR en de verschillende 
geïnteresseerde partijen.

De heer Van der 
Put

Snapt de frictie tussen de onderhandelingen die doorlopen en 
de hoop van de medewerkers van de peuterspeelzalen op 
nieuws.
Hoopt dat er een oplossing gevonden wordt. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Zegt dat het niet de intentie van de gemeente is om de 
peuterspeelzaal te sluiten, maar juist voort te laten bestaan. 
Het college heeft de datum van 31 januari gegeven om pas de 
bedragen die openstaan te voldoen en biedt daarmee ruimte 
om de onderhandelingen te laten plaatsvinden.

De heer 
Willemsen

Maakt gebruik van het spreekrecht.

Mevrouw Aerts Heeft de SPGR nooit op het punt gestaan om de opdracht terug 
te geven aan het college?

De heer 
Willemsen

Zegt dat er een bestuurslid is gestopt, omdat deze er geen 
vertrouwen meer in had. De rest van het bestuur blijft zich 
voor Olleke Bolleke inzetten.

De heer Van 
Iersel

Vraagt of er geen mogelijkheid is dat Olleke Bolleke verder 
gaat met Humanitas of Kober in plaats van de Avonturiers.
Bestaat de mogelijkheid niet om het schooljaar af te maken?
Zegt dat er drie mogelijke oplossingen zijn:
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De Avonturiers neemt Olleke Bolleke over;
Olleke Bolleke wordt overgenomen door Humanitas of Kober;
Olleke Bolleke wordt opgenomen binnen de Brede School en 
zoekt aansluiting bij de basisscholen Den Bongerd en Open 
Hof.

Wethouder Van 
Groenendaal

We hebben uitstel verleend om tot een oplossing te komen. 
Zegt niet te kunnen garanderen dat Olleke Bolleke het 
schooljaar af kan maken.
Licht toe dat er nog meer mogelijke opties zijn. 
Het is mogelijk om door te gaan met Humanitas of Kober.
Vertelt dat VVE-gelden niet mogen worden ingezet worden 
voor exploitatietekorten van peuterspeelzalen.

De heer 
Willemsen

De Avonturiers stelt dat iedere werksoort minimaal break-even 
moet zijn. Humanitas en Kober kijken naar het totaalpakket en 
dan kan je eventueel wel break-even draaien.

De heer 
Hendrickx

Sluit zich aan bij de vragen van dhr. Van Iersel.
Als de Avonturiers zich terugtrekt als partner uit brede school 
de Frankische Driehoek, is het probleem dan niet opgelost?
Is het college bereid desnoods zover te gaan dat dat 
gerealiseerd wordt?

Wethouder Van 
Groenendaal

Er lopen al onderhandelingen met andere gegadigden en 
Olleke Bolleke is niet gebonden aan de Avonturiers.

Mevrouw 
Immink

Betekent dat dan dat als er onderhandelingen lopen, dat het te 
alle tijde wel gaat om het plaatsen van Olleke Bolleke binnen 
de brede school de Frankische Driehoek? 

Wethouder Van 
Groenendaal

Dat is juist.

De heer Van der 
Put

Er was sprake van een eigen vermogen van € 25.000 van 
Olleke Bolleke. Waar zijn deze gelden gebleven?
Zou de gemeente bereid zijn om deze negatieve bruidsschat 
op zich te nemen bij eventuele overname?
Vindt het triest dat Olleke Bolleke met de verliezen 
opgescheept zit.

De heer 
Willemsen

De betreffende € 25.000 zou maar tijdelijk ingezet worden en 
zo snel mogelijk  teruggestort worden op naam van Olleke 
Bolleke. Dit gebeurde uiteindelijk niet.
De gemeente heeft al aanvullende subsidie moeten 
verstrekken voor de peuterspeelzalen om break-even te 
kunnen draaien.

Wethouder Van Er is geen sprake van dat de gemeente de verliezen eenmalig 
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Groenendaal op zich neemt. 
De heer Snels Waardoor is de negatieve spiraal ingezet terwijl eerst van een 

overschot van € 25.000 sprake was?
De heer 
Willemsen

De subsidie is bijna of niet aangepast terwijl CAO Welzijn fors is 
gestegen. De ouderbijdrage is inkomensafhankelijk gemaakt. 
Het aantal peuters nam af, waardoor de inkomsten afnamen. 
Er mogen nog maar maximaal 16 peuters in een groep volgens 
de wet OKE. 

De heer 
Hendrickx

Concludeert dat er aan een oplossing gewerkt wordt en dat de 
samenwerking met de geëigende Brede School partner niet 
meer in beton gegoten is. Dit is belangrijker dan de 
schuldvraag opnieuw te stellen.

Agendapunt 3 Raadsvoorstel tot vaststelling van het 
Onderwijshuisvestigingsprogramma 2011

Mevrouw 
Immink

Stelt dat als we kijken naar Back to basics en de WMO dat 
individuen verteld wordt dat ze meer eigen 
verantwoordelijkheid moeten dragen. Moeten we deze eigen 
verantwoordelijkheid dan ook niet bij de scholen neerleggen?

De heer Van 
Baal

Wat is de verantwoordelijkheid van scholen voor 
onderwijshuisvesting?
Is er niet iets van zelfredzaamheid aanwezig voor de scholen?

Mevrouw van 
Rijswijk

De VVD betreurt dat de vandalen niet betalen. De VVD kan 
akkoord gaan met het raadsvoorstel.

De heer 
Hendrickx

Voor basisschool De Vonder wordt vervangende huisvesting 
voorzien in het Onderwijshuisvestingsprogramma 2011 voor 
2014/2016. Is dit mogelijk om naar 2014 te halen?
Wat zijn de consequenties van het niet verplaatsen van het 
sportpark voor de Kameleon, aangezien het bouwen van 
nieuwe huizen wegvalt?
Kan niet onderzocht worden of de Kameleon kan worden 
ondergebracht bij de brede school de Frankische Driehoek? 
Voor de rest stemt het CDA in met het raadsvoorstel.

De heer Van den 
Brekel

Leest dat er nieuwe zonwering komt in de oude gebouwen. 
Waarom is hier sprake van?

Mevrouw Aerts Stelt een aantal technische vragen.
Is benieuwd naar het overeenstemminggericht overleg. Heeft 
gezocht naar stukken van die bijeenkomst, maar heeft deze 
niet kunnen vinden. Heeft gehoord dat er mondeling overleg is 
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geweest. Wilt graag horen of hier belangrijk zaken naar voren 
zijn gekomen. 

Mevrouw Visser Is er nog nieuws over het iDOP in verband met deze kwestie?
Wethouder Van 
Groenendaal

Elk jaar komt de vraag over het eigen vermogen van de 
scholen. Hierover is een notitie opgesteld waaruit het 
eigen vermogen bestaat en wat de scholen hiermee 
behoren te doen. Deze notitie zal aan de commissie 
toegezonden worden.
De verantwoordelijkheid/zelfredzaamheid van scholen komt 
terug in Back to basics.
In het raadsvoorstel moet 'uiterlijk maart 2011' 
vervangen worden door 'juli 2011'.
Er is een principe toezegging dat de Leyakkers/Leystromen wil 
participeren in de Brede School Riel. 

De heer Van 
Bezouw

Van het principebesluit moeten de nadere voorwaarden 
uitgewerkt worden. Als Leystromen wil gaan ontwikkelen, dan 
moet de maatschappelijke investering beperkt zijn, moeten ze 
kostendekkend kunnen exploiteren en ze willen een volledige 
eigendomspositie op de locatie. We hebben gesproken of we 
de bouw naar voren kunnen halen van 2016 naar 2014, maar 
dan moeten we een gat overbruggen van € 500.000,-. De 
mogelijkheden moeten we verder bespreken. We doen ons 
best om 2014 te halen, maar 2016 wordt zeker gehaald. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Betreft de Kameleon in verband met het niet doorgaan van de 
verplaatsing van het sportpark en de nieuwbouw die daar op 
zou plaatsvinden: de situatie wordt in samenhang met een 
aantal factoren bezien. Er is een prognose gemaakt van het 
aantal leerlingen en daarnaast zijn we met de 
sportverenigingen aan het kijken naar de renovatie van het 
sportpark. Dan wordt ook gekeken of realisatie van de 
Kameleon eventueel daar zou kunnen plaatsvinden. Ook is 
integratie binnen de brede school de Frankische Driehoek één 
van de mogelijkheden die wordt onderzocht.
Zegt toe dat een notitie inzake cameratoezicht bij 
basisschool De Regenboog wordt toegezonden aan de 
commissie.

De heer Van 
Bezouw

Licht de verantwoording van de gemeente rondom 
onderhuisvesting toe.
De gemeente helpt de scholen een beetje op weg wat betreft 
de ict. Nu zit het in het grijze gebied: het moet er komen, maar 
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wie gaat het betalen?
De gemeente draait inderdaad op voor vandalisme. Voor een 
verzekering betaal je erg veel premie en daarom is besloten de 
vandalisme post uit de verzekering te halen. 
We hebben de buurtbewoners gevraagd op te letten. 
Ophangen van bewakingscamera’s heeft vele haken en ogen.
De oude gebouwen blijven bestaan en de zonwering wordt 
vervangen. De gebouwen krijgen een kleine renovatiebeurt en 
de leerlingen komen deels terug in de oude gebouwen. 

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 4 Jaarrekening Bestuur Openbaar Onderwijs Goirle

De heer Van 
Iersel 

Stelt dat op pagina 2 staat dat het BOOG wordt aangesproken 
bij het te laat indienen van de jaarrekening en dat maatregelen 
zullen volgen. Wat houden deze maatregelen in? Deze 
maatregelen moeten door het college opgesteld worden, in het 
stuk worden verwerkt en tevens moeten de voorwaarden 
worden omschreven wanneer deze maatregelen precies 
getroffen worden.

De heer 
Hendrickx

Kan het bestuur niet meer eigen verantwoordelijk nemen 
vanuit het eigen vermogen?
Stelt dat het een taak van het college is om de maatregelen te 
specificeren.

De heer Van 
Baal

Sluit zich aan bij dhr. Van Iersel.

De heer Van 
Bezouw

Voor een jaarrekening zijn er geen wettelijke regels gesteld, 
zoals voor de begroting.

De heer Van der 
Put

Stelt voor dat er in het raadsvoorstel wordt opgenomen dat het 
de laatste keer is geweest dat het te laat indienen van de 
jaarrekening gedoogd is en dat als maatregel voortaan een 
passende straf voor het bestuur wordt gevonden.

De heer Van 
Groenendaal

We zouden de subsidie kunnen opschorten als maatregel.
Zegt toe dat er in het raadsvoorstel wordt beschreven 
dat het de laatste keer is geweest dat het te laat 
indienen van de jaarrekening wordt gedoogd en dat 
voortaan bij te late indiening sancties zullen volgen. De 
concretisering van de maatregelen zal onderzocht 
worden en in het raadsvoorstel worden verwerkt.
Is benieuwd naar wat de commissieleden in gedachte hebben 
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als maatregel.
Wij zullen erop aandringen dat het bestuur meer 
verantwoordelijkheid neemt. 

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk, 
onder voorbehoud dat het raadsvoorstel wordt aangepast met 
specificatie van de maatregelen.

Agendapunt 5 Tarieven voor de gemeentelijke sportaccommodaties 
2011

De voorzitter Licht een vraag van LRG toe. Zie onder het verslag.
Mevrouw 
Sprünken 

Lijst Couwenberg gaat niet akkoord met het percentage van 
1,2% voor de tarieven van buitensportaccommodaties, omdat 
die velden in slechte staat verkeren.

De heer Van 
Iersel

Worden tarieven vastgesteld voor het gehele jaar 2011 of 
worden deze aangepast na Back to basics? 
Er zijn tarieven voor enerzijds de buitensport accommodaties, 
anderzijds voor de binnensport accommodaties waarbij het 
ene tarief inclusief btw is en het andere tarief exclusief btw is. 
Waarom moeten binnensporters dit tarief extra betalen en als 
het tarief voor de binnensporters 19% is, hoe staat het dan 
voor de buitensporters? 
Vervolgens zien we dat de voetbalvelden verhuurd worden 
voor € 4150,- per jaar per veld, hockeyvelden voor € 14.800,- 
per veld en als ik uitga van gebruik van een veld voor vijf uur 
per dag en nog langer in het weekend met veertig werkzame 
weken, kom ik uit op maximaal 43 gebruikersuren per week. 
Dan kost het huren van een voetbalveld € 2,40 per uur en een 
hockeyveld € 8,60. Dit staat in schril contrast met tarieven 
voor een zaal voor indoor sporters en handbalvelden. Waarom 
zijn deze verschillen in de gemeente Goirle zo groot?
Waarom is het huren van een hele hal anders voor een 
badmintonner anders dan voor een voetballer. € 45 versus € 
38 euro.
Is het mogelijk tot een eenheidstarief te komen voor het 
verhuren van een gehele zaal ten behoeve van een sport en 
het verhuren van delen van de zaal.
Er moet meer sprake zijn van een gelijkheidsbeginsel.  

Wethouder Van 
Groenendaal

Back to basics gaat pas in in 2012, dus de tarieven gelden voor 
geheel 2011. 
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Beantwoordt de gestelde technische vragen over de 
tarieven gesteld door dhr. Van Iersel bij het verslag.

De voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 6 Verslag Commissie Welzijn van 14 september 2010

De voorzitter Het verslag wordt vastgesteld.
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Agendapunt 7 Vragen aan het college burgemeester en wethouders

Wethouder Van 
Groenendaal

Omtrent de renovatie van Tennisvereniging Riel: we zijn bij de 
notaris geweest en hebben een aantal stukken moeten zoeken. 
Hiermee moeten we opnieuw naar de notaris en daarvoor staat 
een afspraak gepland.

De heer Snels Stelt dat uit de cijfers van SCAG blijkt dat er veel meer water is 
verbruikt dan voorheen. Hoe komt dit? 

Mevrouw 
Immink

Zegt dat ze de basis van de notitie van Back to basics prima 
vindt. Heeft echter zorgen over het tijdspad. Komende weken 
wordt er gewerkt aan beleid. De raad wordt nu betrokken op 
een vrij abstract niveau. De raad wordt pas weer geïnformeerd 
in februari en moet er een besluit in de raad worden genomen 
in maart. Is het mogelijk om in de commissievergadering van 
januari alvast te kunnen proefdraaien?

De heer Van 
Iersel

Hiervoor zou een thema avond geschikt zijn.
Hoe staat het met onderzoek naar privatisering van horeca?

Mevrouw Aerts Ziet weinig terug van communicatie naar de burger omtrent 
het CJG. Via de gemeentepagina in Goirles Belang moeten we 
dit duidelijk maken.

Wethouder Van 
Groenendaal

In januari komt er een uitgebreide campagne voor het CJG en 
website is al in de lucht gegaan. Informatie hierover komt in 
het volgende nummer van het Goirles Belang te staan.

Wethouder 
Sperber

Wilt de vraag over het water wel doorspelen.
Het onderzoek naar de privatisering is gaande. 
Zegt toe dat wanneer de commissie verzoekt om een 
thema avond op 10 januari te houden ten behoeve van 
Back to basics, hier graag gehoor aan te geven. 

De voorzitter De commissie gaat akkoord met deze thema avond. 
Deze thema avond wordt besproken in het volgende 
presidium.

Agendapunt 8 Rondvraag

De voorzitter Doet een oproep om deel te nemen aan het werkbezoek aan 
de stichting Jong.
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De voorzitter sluit de vergadering af om 22.10 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 11 januari 2011.

de voorzitter de commissiegriffier
M. van Oosterwijk L. Gasseling
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

29-jun-10 De commissie wordt over het verloop van de kwestie omtrent de 
renovatie van de tennisvereniging Riel op de hoogte gehouden

Wethouder Van 
Groenendaal

Nog onbekend; 
afhankelijk van 
uitkomst overleg met 
notaris

 Tennisvereniging Riel en de 
gemeente Goirle zijn samen naar 
de notaris geweest om 
inlichtingen in te winnen over de 
erfpachtsakte. De notaris vraagt 
om nader onderzoek, voordat hij 
uitspraken kan doen. Nader 
onderzoek heeft plaatsgevonden 
en een nieuwe afspraak met de 
notaris staat gepland.

29-jun-10 Volgende beleidsnota van de GGD wordt in de commissie behandeld Voorzitter Voorjaar 2011   
14-sep-10 Er zal binnen twee weken een oplossing zijn gevonden voor de 

problematiek rondom de peuterspeelzalen en de commissie zal 
hierover een raadsinformatiebrief ontvangen. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Binnen twee weken  Het college heeft besloten niet bij 
te dragen in de liquiditatiekosten 
van Olleke Bolleke. De commissie 
en de raad is hier per brief d.d. 
28-09-10 over geïnformeerd.

23-nov-10 De Verordening huisvesting onderwijs wordt aangepast ('uiterlijk juli 
2011' ipv 'maart 2011').

Wethouder Van 
Groenendaal

  03-12-2010 Opstellen aangepaste 
huisvestingsverordening

23-nov-10 Het benodigde bedrag voor verhuiskosten van basisschool Den 
Bongerd wordt opgehoogd  van c.a.  € 2.500,00 tot € 12.500,00.

Wethouder  Van 
Groenendaal

  03-12-2010 Via aanpassing concept-
raadsvoorstel

23-nov-10 De gemeenteraad  gedoogd voor de laatste keer dat de jaarrekening te 
laat wordt ingediend, zulks op straffe van een sanctie. De 
mogelijkheden voor invulling van die sanctie s zullen nader onderzocht 
worden en in het raadsvoorstel opgenomen worden.

Wethouder  Van 
Groenendaal

  03-12-2010 Via aanpassing concept-
raadsvoorstel
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

23-nov-10 Een samenvatting van de kwestie Olleke Bolleke (verloop 
gebeurtenissen en financieel kader) zal aan de commissie gestuurd 
worden.

Wethouder  Van 
Groenendaal

  30-12-2010 De samenvatting zal in de vorm 
van een raadsinformatiebrief voor 
de volgende 
commissievergadering worden 
toegestuurd. 

23-nov-10 De notitie over het eigen vermogen van de scholen en de bijbehorende 
verantwoordelijkheid die gevraagd wordt zal aan de commissie worden 
toegezonden.

Wethouder Van 
Groenendaal

  24-11-2010 Is verspreid onder de commissie- 
en raadsleden via de postvakjes.

23-nov-10 Een notitie inzake cameratoezicht bij basisschool De Regenboog wordt 
aan de commissie verzonden.

Wethouder Van 
Groenendaal

  03-12-2010 Zie bijlage 

23-nov-10 Beantwoording van de gestelde vragen over de tarieven voor de 
gemeentelijke sportaccommodaties zullen bij het verslag worden 
gevoegd.

Wethouder Van 
Groenendaal

Bij verslag  03-12-2010 Zie bijlage 

13



GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 23 november 2010

Vraag voor de commissie Welzijn d.d. 23 november 2010 van Lijst Riel 
Goirle betreft agendapunt 4: Tarieven voor de gemeentelijke 
sportaccommodaties 2011
Is het consumentenprijsindexcijfer hetzelfde als de inflatiecorrectie? 
Bij de begrotingsvergadering wordt gerekend met inflatiecorrectie 1,1 %, graag 
uitleg waarom er een verschillend percentage gebruikt wordt.

Het antwoord:
Het consumentenprijsindexcijfer is hetzelfde als de inflatiecorrectie. Echter, de 
sporttarieven worden aangepast met het laatst bekende jaarindexcijfer. Voor de 
begroting 2011 is dat het jaarindexcijfer 2009 (1,2%).
Voor OZB wordt 1,1% gehanteerd; dit betreft het indexcijfer over de periode mei 
2009 - mei 2010.

……………………………………………………………………………………………………………
……………
Spreekrecht mevrouw Vaessen

Geachte commissie,

Mijn naam is Margot Vaessen, hoofdleidster van Olleke Bolleke en ik ben ruim 27 jaar 
werkzaam op deze peuterspeelzaal.
Namens Olleke Bolleke en ons team wil ik graag het woord tot U richten.

Ik veronderstel dat de situatie en de achtergronden van onze peuterspeelzaal bij de 
commissie bekend zijn en daar wil ik ook niet te lang bij stilstaan.
Heel in het kort komt het hier op neer: tot en met 2006 was Olleke Bolleke een 
gezonde goed lopende peuterspeelzaal.
Onder druk van de gemeente zijn we onder het bestuur Stichting Peuterspeelzalen 
Goirle Riel gekomen.
Het  opgebouwde vermogen  van  onze  peuterspeelzaal  (ruim  25.000  Euro)  is 
gestoken in tekorten van dit overkoepelende bestuur terwijl  de afspraak was dit te 
oormerken voor Olleke Bolleke.
Deze fusie van de 4 peuterspeelzalen is mislukt evenals het onder- brengen van 
Olleke Bolleke bij de Avonturiers. Wellicht is dit ook te begrijpen vanwege een andere 
pedagogische visie en werkwijze.

14



GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 23 november 2010

Wij, als ervaren team, willen onze blik  niet op het verleden maar op de toekomst 
richten.
Op dit moment zijn wij, als peuterspeelzaal, buiten ons toedoen in een
moeilijke  positie  terecht  gekomen. We  kunnen dit  echter  ook  positief   labelen 
namelijk dat dit een moment is voor nieuwe mogelijkheden.
De situatie is nu zo dat er ook vanuit de gemeente keuzes gemaakt moeten worden 
en wel op een heel korte termijn.

Olleke Bolleke is niet zomaar een peuterspeelzaal maar speelt, door
jarenlange  ervaring,  op  een  pedagogische  manier  uitstekend  in  op  de 
belevingswereld van peuters.
Op grond hiervan is het team van Olleke Bolleke ervan overtuigd dat er op basis van 
visie,  methodisch  werken,  peutergerichte  benadering  en  mogelijkheden  om 
thematisch te werken een goede aansluiting bij het onderwijs is.
Door bovenstaande punten kunnen we een doorlopende ontwikkelingslijn vanaf de 
peuterleeftijd realiseren.

Voordelen om bij school aan te sluiten zijn:
-  1 -    Methodieken kunnen in samenspraak met scholen gekozen en op elkaar 
aangepast worden.
-  2 -    Kinderen die verder zijn in ontwikkeling kunnen in samenspraak met het 
onderwijs een aangepast programma krijgen binnen de  peuterspeelzaal   
-  3 -    Peuters met een achterstand op motorisch, emotioneel of sociaal gebied 
kunnen binnen de werkwijze van Olleke Bolleke gericht gestimuleerd worden
-  4  -    Over  zorgkinderen  wordt  altijd  overleg  gepleegd  met  de  betreffende 
basisschool
- 5 -   Wederzijdse kennis en ervaring kunnen uitgewisseld worden
- 6 -   Er is tussen Olleke Bolleke, scholen en andere maatschappelijk organisaties 
een relatie  waarbij  er  op  verschillende niveaus wordt  samengewerkt  (hieronder 
vallen o.a. Jeugdnetwerk, 
Vroeghulp, logopedie etc.)
- 7 -   Ook hebben wij als kernpartner overleg over alle zaken die de  Brede School 
aangaan

Als de samenwerking met de basisscholen daadwerkelijk een feit is geeft dat ons de 
mogelijkheid om een aantal belangrijke aandachtsgebieden verder uit te diepen en 
te ontwikkelen. 

Op grond van onze ervaring denken we aan:
- 1 -    Verslaglegging over het ontwikkelingsniveau van peuters
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- 2 -    Ontwikkelen van een overdrachtsverslag voor elke peuter
- 3 -    Samen met scholen kijken naar bruikbare methodieken en deze op elkaar 
afstemmen
- 4 -    Het ontwikkelen en onderhouden van een meer gestructureerd overleg met de 
groepen 1 / 2 van de basisscholen

Om deze ontwikkeling voort te zetten is aandacht, tijd en energie nodig.
Deze hebben we reeds een aantal jaren geïnvesteerd en dit willen we ook  in de 
toekomst blijven doen.
Wij zijn er dan ook van overtuigd dat dit voor de ontwikkeling van de peuters de best 
mogelijke optie is.

Zoals U in de brief van 18 oktober jl. al hebt kunnen lezen hebben wij een aantal 
personen bereid gevonden om in  een eventueel  overbruggingsbestuur  zitting te 
nemen tot aan het moment dat de aansluiting bij de scholen gerealiseerd is.
Eventueel zou een andere optie zijn het doorgaan met het huidige bestuur tot dat 
moment.
Wij hebben de volgende vragen aan de commissie Welzijn:
- 1 -   Kunnen er ook bij peuters met een  ontwikkelingsachterstand bij Olleke Bolleke 
Voor en Vroegschoolse Educatie gelden worden ingezet?
- 2 -   Zijn Commissie Welzijn en de Raad bereid om de peuterspeelzaal te blijven 
subsidiëren binnen “Back to Basic”?
- 3 -   Gelet op de garantie, die de gemeente de wijk “de Hellen” structureel  wil 
bieden (inzake het peuterspeelzaalwerk) mag toch het uitgangspunt zijn dat Olleke 
Bolleke hiervoor de aangewezen partner is.
 Wij zijn immers al jaren een kernpartner binnen de Brede School.
- 4 -   Wij zijn heel benieuwd hoe u als commissieleden denkt over het voortbestaan 
van peuterspeelzaal Olleke Bolleke.
- 5 -   Het geduld van alle betrokkenen is al heel lang op de proef gesteld. Om die 
reden vragen wij u op zeer korte termijn een besluit te nemen, zodat iedereen weet 
waar men aan toe is.

Wij roepen de Commissie Welzijn op, nu we op het kruispunt van mogelijkheden 
staan, op een zeer korte termijn te kiezen voor de peuters en dus het voortbestaan 
van Olleke Bolleke.

Wij wensen jullie veel wijsheid!!!!

Team Olleke Bolleke
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Interne memo betreft cameratoezicht basisschool De Regenboog

Aan 
Portefeuillehouder onderwijs c.a. / hr. Van Groenendaal

Van 
Gerard van Bezouw

Onderwerp 
Vandalismewerende voorzieningen b.s. De Regenboog / 
cameratoezicht

Datum
22-11-2010

Afschrift aan

Het is inderdaad zo, dat de gemeenteraad in de APV een bepaling heeft opgenomen 
dat cameratoezicht kan worden toegestaan. Dit was wettelijk (landelijk) al mogelijk, 
mits de plaatselijke verordening een zodanige bepaling zou bevatten. Dat was in 
onze gemeente eerst nog niet het geval, nu dus wel.

Alvorens 'cameratoezicht' wordt toegepast, moet wel voldaan worden aan wettelijke 
voorwaarden inzake proportionaliteit, subsidiariteit, (her)kenbaarheid, tijdelijkheid en 
toezicht. Daarnaast speelt het financiële aspect een rol.
Het beginsel van proportionaliteit houdt in dat vanwege de privacybelangen van 
personen niet meteen het zwaarste middel (camera's!) mag worden ingezet.
Het beginsel van subsidiariteit houdt in dat eerst minder zwaarwegende middelen 
moeten worden ingezet, alvorens tot het zware middel van cameratoezicht mag/kan 
worden overgegaan.
Het beginsel van (her)kenbaarheid houdt in dat toepassing van het middel 
cameratoezicht kenbaar moet worden gemaakt in buurt en wijk, hetgeen natuurlijk 
kosten met zich meebrengt en veelal (aanvankelijk) op weerstand stuit.
Het beginsel van tijdelijkheid houdt in dat cameratoezicht uiterlijk voor slechts 3 
maanden mag worden ingezet. Eerst na een grondige evaluatie en afweging van 
relevante belangen c.q. opbrengsten kan tot verlenging van deze termijn (wederom 
met 3 maanden) worden besloten. 
Het beginsel van toezicht houdt in dat eisen worden gesteld aan de firma / de 
personen die daadwerkelijk moet het toezicht worden belast (uitlezen, screenen, 
verwerken van de gegevens c.a.).
Daarnaast is cameratoezicht erg kostbaar. Rekening moet worden gehouden met 
een kostenpost van een veelvoud van € 10.000,00 (tijdelijke kosten! / opbrengst 
onzeker!).
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Met het treffen van de in het OPH 2011 opgenomen voorziening wordt voldaan aan 
de hiervoor genoemde voorwaarden, specifiek aan het beginsel van subsidiariteit, op 
basis waarvan 'eerst minder zware maatregelen moeten worden ingezet en de 
opbrengsten hiervan moeten worden beschouwd, alvorens tot het zwaarder middel 
van cameratoezicht mag worden overgegaan'. Daarnaast wordt op basis van 
ervaringsgegevens verwacht dat de overlast en de vernielingen rond deze 
basisschool via het aanbrengen van de voorgestelde voorzieningen zullen 
verminderen (niet uitgesloten is dat de overlast zich verplaatst). Daarnaast zijn de te 
treffen voorzieningen veel duurzaam en veel minder kostbaar dan cameratoezicht.

GvB. 

……………………………………………………………………………………………..

Welke mogelijkheden zijn er om sancties op te leggen aan Bestuur 
Openbaar Onderwijs Goirle? Hiervoor is navraag gedaan bij VOS/ABB. 

De onderwijswetgeving bepaalt (artikel 48 PO en artikel 42b) dat de statuten van de 
Stichting openbaar onderwijs voorzien in een regeling omtrent vaststelling van de 
jaarrekening na instemming van de desbetreffende gemeenteraad.  Formeel 
kan de Stichting haar jaarrekening niet vaststellen als er geen instemming is van de 
gemeenteraad. De vraag is echter of het niet tijdig aanleveren van de stukken 
voldoende grond opleveren om niet in te stemmen met de jaarrekening. Het is zinvol 
om eerst het gesprek aan te gaan met het bestuur van de Stichting en duidelijke 
afspraken te maken over de termijnen waarop stukken moeten worden ingediend. 
Immers de Stichting moet ook voor een bepaalde datum ( 1 juni van het opvolgende 
boekjaar) de jaarrekening aanleveren en cijfers beschikbaar stellen aan het 
ministerie. In die zin moeten er dus stukken beschikbaar zijn om door te geleiden 
naar de gemeenteraad. Dus eerste stap is onderling goede afspraken maken.

Bent u dat stadium al gepasseerd dan kan de gemeenteraad besluiten om 
bovenstaande redenen geen instemming te verlenen voor de jaarrekening. Formeel 
kan de stichting dan ook niet vaststellen en zal door de accountant daar wel een 
opmerking over worden gemaakt waarbij de Stichting mogelijk gedwongen wordt om 
afspraken te maken met de gemeente.

Het uiterste middel is over te gaan tot ontbinding van de Stichting maar dat is alleen 
mogelijk als er sprake is van een ernstige taakverwaarlozing. 
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……………………………………………………………………………………………………………
…………………………………….
Beantwoording vragen tarieven sportaccommodaties
"Er zijn tarieven voor enerzijds de buitensportaccommodaties, anderzijds voor de 
binnensportaccommodaties, waarbij het ene tarief inclusief btw is en het andere 
tarief exclusief btw is. Waarom moeten binnensporters dit tarief extra betalen en als 
het tarief voor de binnensporters 19% is, hoe staat het dan voor de buitensporters?"

Het btw-tarief voor binnensport is 6%. Binnensporters én buitensporters betalen 
inclusief btw. De reden dat bij het ene tarief btw vermeld staat en bij het andere niet, 
is dat de btw voor binnensport aftrekbaar is voor de gemeente. Bij de binnensport 
wordt de btw derhalve expliciet op de factuur vermeld en bij de buitensport niet.

"Vervolgens zien we dat de voetbalvelden verhuurd worden voor € 4.150,00 per jaar 
per veld, hockeyvelden voor € 14.800,00 per veld en als ik uitga van gebruik van 
een veld voor vijf uur per dag en nog langer in het weekend met veertig werkzame 
weken, kom ik uit op maximaal 43 gebruikersuren per week. Dan kost het huren van 
een voetbalveld € 2,40 per uur en een hockeyveld € 8,60. Dit staat in schril contrast 
met tarieven voor een zaal voor indoorsporters en handbalvelden. Waarom zijn deze 
verschillen in de gemeente Goirle zo groot?"

De reden dat een voetbalveld € 4.150,75 per jaar per veld kost en een hockyeyveld 
€ 14.797,67 per jaar per veld is o.a. gelegen in de investering die voor een 
hockeyveld nodig is: circa € 350.000,00 tegenover circa € 75.000,00 voor een 
natuurgras voetbalveld. Ook de onderhoudskosten bij kunstgras zijn fors. De 
speelduur op de kunstgrashockeyvelden is, buiten de vorstperiode, onbeperkt. 
Voetbalvelden (gras) hebben een maximum speelbelasting in tijd en gebruik.
Dat de tarieven voor binnensport en buitensport van elkaar verschillen, is vanuit de 
historie gegroeid. Zoals aangegeven is in het raadsvoorstel, is in afwachting van 
Back to Basics en de daarop volgende (mogelijke) wijzigingen in de 
(berekeningssystematiek van de) tarieven, alleen voorgesteld de tarieven te 
indexeren en er vooralsnog geen verdere aanpassingen in te doen.

"Waarom is het huren van een hele hal anders voor een badmintonner dan voor een 
voetballer, € 45 versus € 38 euro?"

De Haspel is te splitsen in 3 delen, met in ieder deel ruimte voor 4 badmintonvelden. 
Drie delen huren (2010) kost € 15,98 x 3 = € 47,94 per uur (incl. btw). Voor 
zaalhandbal, -voetbal en -hockey en basketbal (waarbij de hele zaal gebruikt wordt) 
is de huurprijs € 39,85 euro. 
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Hier zit inderdaad een verschil tussen. Dit komt eigenlijk door de Frankenhal, tot 
voor kort ook een gemeentelijke sporthal. De prijs voor zowel de Haspel als de 
Frankenhal was gelijk voor zaalhandbal, -voetbal en -hockey en basketbal (€ 39,85 
per uur voor 2010). Dit terwijl de Frankenhal opsplitsbaar was in twee delen, met in 
ieder deel ruimte voor 3 badmintonvelden, en de Haspel in drie delen, met ieder 4 
badmintonvelden.
Twee delen van de Frankenhal (dus de gehele hal) zou dan 2 x € 15,98 = € 31,96 
kosten, terwijl drie delen van De Haspel (de gehele hal) 3 x € 15,98 =€ 47,94 zou 
kosten. Om dan toch hetzelfde tarief voor de huur van een hele hal (Frankenhal of 
Haspel) te hanteren, is het midden van deze twee aangehouden: € 39,85 per uur per 
veld. 
Daarnaast moet het volgende in ogenschouw worden genomen: 

 Badminton: een gehele zaal voor badminton (3 delen x 4 velden) is per uur per 
veld € 16,18 (incl. 6% btw) en dus € 48,51 in totaal. Uitgaande van 2 spelers 
per veld is dit circa € 2,00 per persoon. Bij dubbelspel is dit circa € 1,00 per 
persoon.

 Zaalvoetbal: een gehele zaal kost per uur € 40,33 (incl. 6% btw). Echter, hier 
wordt maar zes tegen zes gespeeld. Dit is dus circa € 3,35 per persoon.

"Is het mogelijk tot een eenheidstarief te komen voor het verhuren van een gehele 
zaal ten behoeve van een sport en het verhuren van delen van de zaal?"

Dit is in principe mogelijk. Echter, voorgesteld wordt dit mee te nemen in het kader 
van Back to Basics. Ook in de subsidiesfeer worden in 2011 immers geen 
aanpassingen gedaan, ondanks geconstateerde historische scheefgroei.
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